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Alustasin kergejõutikuga tutvumist 2005. aasta lõpus ja olen praeguseks 
hetkeks olnud osa Eesti kergejõutikust juba üle 12 aasta. Selle ajaga on 
tekkinud sügav arusaam, mida tähendab olla eesmärkide poole püüdlev 
sportlane. Selle aja jooksul on nähtud erinevaid rõõme ja kitsaskohti, mis 
soosivad või pärsivad sportlaste teekonda kõrgete eesmärkide poole.  

Nüüd on Eesti Kergejõustikuliit loomas sportlaskomisjoni ja näen, et aeg 
on küps anda oma panus loomaks paremat homset enda 
lemmikspordialale – kergejõustikule. Olles ise sportlasena läbi käinud kõik 
vanuseklassid alates A-klassist, tean, kui keeruline teema on iga-aastane 
tants ümber erinevate tõkkevahede regulatsioonide. Kui tähtis on 
noorsportlastele ja täiskasvanutele eraldiseisvad teatejooksu 
meistrivõistlused. Kui oluline on rahvusvahelisele tasemele pürgivate 
sportlaste jaoks väga kindlalt reglementeeritud koondisse pääsemise 
kord, vältimaks olukorda, kus juhendi järgi kvalifitseerunud sportlane jääb 
koondisest välja alarühma vastutava treeneri otsuse tõttu.  

Kui sinu jaoks on mõni eelpool väljatoodud kitsaskoht tähtis ja näed 
minus inimest, kes võiks seista sportlaste huvide eest, siis hääleta minu 
poolt sportlaskomisjoni valimistel ja teeme sportlaste hääled ning soovid 
paremini kuuldavaks! 

  


